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Produktavtal 
avseende op- 
tik/optronik
Avdelning Försvarselekt- 
ronik har för FFV 
Aerotechs räkning teck
nat ett produktavtal avse
ende optik/optronikområ- 
det med FMVzAUH. 
Avtalet skrevs på den tredje 
mars av Thomas Eriksson, 
chef för FE, och Jan San
din, chef för FMV:AUH.

Produktavtalet som är 
treårigt med möjlighet till 
förlängning avser under
hållsarbete på optik/optro- 
nikmateriel inklusive tek
niskt underhållsstöd till 
FMV.

Produktavtalet är ytterli
gare ett bevis på den tilltro 
FMV har på oss som en 
kompetent leverantör av 
underhållstjänster inom 
olika materielområden, sä
ger Bo johansson på avdel
ningens försäljningsenhet.

Samarbetsavtal 
med Frankrike
Den franska statliga fbr- 
svarsgruppen Giat kommer 
att deltaga som partner i 
Bofors utveckling av den 
målsökande pansarvärns- 
granaten Bonus.

Det är ett direkt resultat 
av det samarbetsavtal på 
försvarsmaterielområdet 
som undertecknades i 
Stockholm i söndags av den 
franske försvarsministern 
Pierre Joxe och försvarsmi
nister Anders Björck.

TEST SYSTEMS BJUDER 
PÅ TESTSEMINARIUM

FFV Test Systems genomförde nyligen sitt tredje internationella testseminarium. Några av värl
dens ledande storheter inom testområdet var engagerade som föredragshållare. Såväl engelska 
som amerikanska och svenska föreläsare stod på programmet. FFV Test Systems Christer 
Fredriksson talade om digital signal processing och FFV Aerotechs projektledare för JAS, Lars 
Campner talade om JAS 39 Gripens underhållskoncept.
Pa bilden är det VD Kurt Höglund som samtalar med några av gästerna under det Öppna Hus 
som avslutade den första dagens seminarieserie.
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Koncernstra ktu reirS Mg 
nödvändig inför 

börsintroduktion
Att vi inom CELSIUSGRUPPEN har vant oss vid 

att leva under förändring är knappast någon 
överdrift - sannolikt är förändringsberedska- 
pen högre i vår koncern än på de flesta andra 
håll. Det hindrar emellertid inte att det under 
sista tiden gått så fort i förändringsprocessen 
att alla kanske inte riktigt hunnit med i hur och 
varför koncernstrukturen förändrats som den 
gjort. Jag vill därför passa på tillfället att nu 
sammanfatta förändringsarbetet och även be
lysa bakgrunden något

Koncernstrukturering inför 
börsintroduktionen

Som alla vet är CELSIUS ett av de statliga före
tag som återfinns långt upp på listan för en 
planerad ägarbreddning och börsintroduk
tion. Nyligen lämnade näringsministern be
sked om planerna på en ägarbreddning och 
en därpå följande marknadsnotering av 
Celsius Industrier redan före sommaren. 
Huruvida det blir möjligt att följa denna tids
plan är väl för närvarande inte helt klart, men 
det är under alla förhållanden viktigt att vi in
om CELSIUS-KONCERNEN håller en hög bered
skap inför ett snabbt beslut om en börsintro
duktion.

Ett viktigt led i detta arbete är att göra 
Celsiusaktien attraktiv och lättare att analyse
ra, vilket kräver att vi ser över koncernstruktu
ren och aktivt arbetar på lösningar som både 
passar vår egen långsiktiga strategi och som 
dessutom efterfrågas av marknaden. Vi har 
därför sedan i höstas drivit ett mycket målmed
vetet arbete i högt tempo på det här området 
och genomfört ett stort antal företagsaffärer i 
syfte att strukturera koncernen ytterligare.

Sedan årsskiftet har vi genomfört två större 
affärer; försäljningen av majoritetspostema i

Eriksbergs Förvaltning och de båda CALOR-bo- 
lagen Vanadis respektive WS. (*)

Renodlad verksamhet 
lättare att förstå

Motiven till de båda affärerna är likartade: 
Vid en kommande börsintroduktion av CELSIUS 
bedöms en renodlad verksamhet (försvarsin
dustri/civil högteknologi) ha störst förutsätt
ningar till en rättvisande analys. Försäljningen 
av majoritetspostema i Eriksbergs Förvaltning 
respektive CALOR-bolagen ska ses mot den här 
bakgrunden: affärerna hade kommit till stånd 
även utan en förestående introduktion, men 
tidpunkten hade kanske varit något annorlun
da.

Inom Celsius Invest-gruppen har man succes
sivt renodlat verksamheten till tre framtidsom- 
råden: civilt flygunderhåll (på i första hand 
den amerikanska marknaden), miljöteknik och 
materialteknik. Samtliga dessa områden har 
det gemensamt att de har ett högt teknologiskt 
innehåll och också kan bedömas ha en viss till
växtpotential. Vissa av gruppens övriga verk
samheter är dock sådana att vi kommer att av- 
£a dem vid lämpligt tillfälle. I linje med den

• strategin har CELSIUS Invest under året som 
gått bland annat sålt innehaven i INDUST- 
RIELEKTRONIK, liksom i aufomotiveföretagen FFV 
Autotech, Simpes och Ravaguou. totalt har 
man genomfört nästan tjugo företagsaffärer, 
vilket krävt ett uppoffrande arbete av de berör
da.

Ej avslutad process
Även om de stora greppen i formandet av vår 
framtida koncern nu är tagna finns det ytterli
gare några strukturaffärer att fullfölja. Det 
danska installationsföretaget LUDVIGSEN &

Hermann är till exempel till försäljning och vi 
hoppas kunna nå en lösning under våren. På 
samma sätt hoppas vi under året kunna tillföra 
koncernen ytterligare någon eller några verk
samheter med anknytning till vår kärnverksam
het.

kraftsamling och stabilitet
Genom fullföljandet av de nu presenterade fö- 
retagsaffärerna kan vi på central nivå kraft- 
samla våra managementresurser till det myck
et omfattande förberedelse- och kontaktarbete 
som en börsintroduktion kommer att medföra. 
På operativ nivå ute i bolagen kommer en an
nalkande ägarbreddning också att märkas 
tydligt. Dels kommer "temperaturen att stiga¥ 
när det gäller granskning från journalister och 
ekonomiska bedömare, dels kommer många 
frågor att ställas av de anställda.

Precis som man betonade i den nyligen pu
blicerade CELSlus-analysen i Veckans Affärer 
är jag övertygad om att en av koncernens star
kaste tillgångar inför en kommande ägar
breddning ligger i begrepp som stabilitet och 
långsiktighet. Därför kommer jag framgent att 
betona detta i olika sammanhang och jag ser 
gärna att även andra företrädare för koncer
nen gör detsamma när så är lämpligt.

Olle Lund.

(•) Denna artikel skrevs innan affären mellan 

Celsius Industrier och Nobel Industrier om 
Celsius köp av NobelTech var klar.



I höstas arrange
rade division 
Flygteknik en serie 
med visningar av 
divisionen för che
fer på olika nivåer 
i syfte att lära kän
na divisionen bätt
re.
När höstens rundvan
dringar var genomförda 
återstod en avdelning att 
visa: avdelning Service.

I förra veckan var det 
Service tur att visa vad 
de kan och vad de gör.

Nålsättningen med 
denna visning är atr vi 
hoppas att ni skall lära er 
något nytt, förklarade 
avdelningschefen 
Thomas Stenström, när 
han hälsade välkommen.

Avdelningens mål är 
att leverera varor och 
tjänster inom divisionen 
och göra det på ett för 
divisionen så kostnadsef- 
fektivt sätt som möjligt 
och att ha nöjda kunder.

överst till vänster är 
det Ing Marie Brunck 
som tar emot ert telex. 
Nedan för henne visar 
Bernt Brodin avdelning 
Tillverknings Kai Hå- 
gård hur godstermina
lens truckar fungerar. 
Inga nycklar fanns i 
truckarna, för vi vill ha 
väggarna kvar, som 
Bernt utryckte det när 
FE:s kvalitetschef C-H 
Lagringe ville provköra.

Nederst är det Barbro 
Forsell som visar en av 
bibliotekets alla tidskrif-

överst till höger så 
har marknadschefen Jan- 
Olof Hallberg funnit en 
ny plats. Han har intagit 
Jan-Eriks Strands plats i 
telefonväxeln. Ingemar 
vilnersson ser bekymrat 
på.

I mitten visar Therese 
Larsson avdelning Till
verknings försäljnings
chef Gert Lövgren hur 
vaktens nyckclsystem är 
upplagt.

Nederst är det brand
chefen Per Svensson som 
fttt på avdelning FEs 
Göran Danbolt en 
Revitox andningsmask, 
som används vid livrädd
ning.



Internationella och inhemska fön
på Test Systems tredje testsemii

Brunei

Ur ur kortet kommer ett 
nytt mönster, och det talar 
om, inte bara om det finns 
nägot fel, utan även var felet

fimns en internationell prä
gel; de kom frän såväl 
Sverige, England, Tyskland 
som USA.

innehåller mycket mera 
funktioner än vad gamla 
kretskort innehöll. För att 
komma åt och kontrollera 
funktionerna i komponenter
na så bygger man in viss tes
telektronik i kretsarna.

För att göra en test så sän
der man in ett bit-mönster i 
könets särskilda testkontak-

Utvecklat tekniken
Ben Bennett är en av de som 
utvecklat denna teknik, som i 
dag är standard.

Grant Denkom, från 
Hewlett Packard, talade

Storheter inom test
FFV Test Systems VD, 
Kurt Höglund, inledde och 
hälsade alla välkomna till 
detta testseminarium. Han 
var mycket nöjd med det fak
tum att FFV Test Systems 
lyckats engagera dessa storhe
ter inom testområdet till det
ta seminarium.

"Boundary Scan” var äm
net för första föredraget. Ben 
Bcnnetts, som har ett förflu
tet inom Genrad, men som 
nu driver egen konsultfirma, 
är en av de stora experterna 
inom ämnesområdet.

Moderna komponenter

Konstruktionsverifiering, produktionskontroll och underhåll av mo
dern, avancerad elektronik kräver strukturerade metoder för att få fram 
testresurser med hög och jämn kvalitet.

FFV Test Systems har arbetat med utveckling av testsystem för 
konstruktion, produktion och underhåll sedan 60-talet.

I februari arrangerade FFV Test Systems sitt tredje internationella 
testseminarium. I år var man ensam arrangör. Tidigare har seminarier
na varit samarrangemang med andra företag.

Testseminariema vänder sig 
till all som är involverade i 
framtagning av teststrategier 
för elektronikenheter och 
kretskon med blandade ana
loga och digitala funktioner.

Några av världens ledande 
storheter inom testområdet 
hade FFV Test System lyck
ats engagera som föredrags
hållare till detta det tredje se
minariet. Dr Ben Bcnnetts 
inledde den första dagen och 
talade om ”Boundary Scan". 
Senare samma dag talade Jan 
Johansson, Ericsson Radio, 
och professor 
Musgrave från
University, som ligger utan
för London. Under den an
dra dagen talade dr Michael 
Blair, från GEC Ferranti.

Även bland åhörarna

mest om hur HP har organi
serat sin verksamhet för att ta 
fram instrument.

Det var inte bara inhyrda 
föredragshållare; Christer 
Fredriksson som är system
konstruktör vid FFV Test 
Systems i Arboga, föreläste 
om Digital Signal Processing 
(DSP), eller Den Smarta 
Produkten, som han själv vil
le uttyda en försvenskning av 
namnet.

DSP innebär bearbetning 
av till en dator inmatade vär
den (signaler). Genom att ut
nyttja datorns förmåga att 
snabbt kunna utföra kompli
cerade räkneoperationer har 
DSP-tekniken kommit att 
användas mer och mer.

FFV Test System driver 
ett projekt där DSP-tcknik är 
av ston intresse för utveck
ling av nya testresurser.

Ett DSP-bascrat mätsys
tem kan mäta ett stort antal 
parametrar från samma in
matade värden, berättar 
Christer Fredriksson.

— För att mäta samma 
antal parametrar med en 
“vanlig” test- eller mätutrust
ning erfordras ett ganska 
stort antal instrument. En 
vanlig mätutrustning kan ej

mäta parametrarna vid sam
ma tidpunkt, utan varje para
meter mäts vid en unik tid
punkt. Varje instrument som 
skall mäta en parameter mås
te kopplas in till utgången på 
testobjektet.

Kortare testtider
— Detta gäller inte vid an
vändandet av DSP-teknik. ■? 
Det DSP-baseradc mätsyste
mets förmåga att ur samma 
insamplade data mäta ett 
stort anta) parametrar inne
bär att testtiderna blir betyd
ligt kortare, säger Christer 
Fredriksson, och fortsätter:

— Det innebär ju även att 
cngångsförlopp kan mätas 
med samma noggranhet. 
Inom en stor del av industrin 
arbetar man med extrema en- 
gångsförlopp, med ej repeter
bara signaler. Här har vi ett 
tungt vägande skäl till varför 
man ska använda sig av DSP- 
tcknik.

Christer Fredriksson av
slutar sitt föredrag med en 
genomgång av hur man prak
tiskt kan använda DSP-tek
nik, och just inom industrier 
som arbetar med ej repeter
bara signaler finns en ny 
marknad, avslutar han.
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Lars Campner på testseminarium om JAS 39 Gripens underhålskoncept:

Funktion och prestanda det prin 
men underhållsaspekten har bei
Ur underhållssynpunkt borde flygplan vara uppbyggda av ett antal mo
duler som är hårdvarumässigt lika varandra i så stor utsträckning som 
möjlig. Även alla processorer och elektronikkomponenter borde vara 
standardiserade för alla system i flygplanet, och uppbyggda för lättåt
komlig test och fellokalisering.

Så målar Lars Campner, projektledare för JAS inom FFV Aerotech 
AB, den ideala bilden av ett underhållsvänligt flygsystem, när han under 
den andra dagen av FFV Test Systems testseminarium föreläser om 
JAS 39 underhållskoncept.
Av uppenbara skäl är det inte 
underhållsvänligheten som är 
det primära när ett nytt 
stridsflygplan konstrueras, 
konstaterar Lars Campner di
rekt. Det är funktion och 
prestanda som är det primä
ra. Detta hindrar dock inte 
att underhållsaspekten beak
tas vid konstruktion av olika 
flygplansystem och enheter.

Underhållsvänligt
— För JAS 39 har underhåll- 
saspektema fatt vara med vid 
de konstruktioner som ut
förts hos IG JAS företragen, 
medan detta inte i lika hög 
grad varit möjligt för de del
system som levereras av ut
ländska företag.

Art starta från noll och ny-

konstrucra samtliga system i 
flygplanet skulle medfört 
oacceptabel kostnadsökning 
och förlängning av utveck
lingstiden, säger Lars Camp
ner.

Den bevakning av under- 
hållsaspekterna som ägt rum 
vid konstruktionen av JAS 39 
har ändock gjort flygplanet 
sannerligen underhållsvän
ligt.

Utvecklingen av ett nytt 
stridsflygplan är kostnadskrä
vande, utvecklingstiden är i 
lång, tio till femton år innan ' 
flygplanet kommer i tjänst, 
och en tredje karakteristika är 
au planet förväntas vara i I 
tjänst och fylla sin funktion 
under mycket lång tid, trettio 
till femtio år.

Konstruktionen måste gö
ras med modernast tillgängli
ga metoder och materiel för 

i an leva upp till de ställda kra- 
i ven. Även med beaktande av 

detta kommer flygplanet att 
ständigt behöva uppdateras 
och modifieras för att möta 
nya hotbilder och vara ända
målsenligt under hela sin 
livstid.

Programmerbart
JAS 39 är i sin konstruktion 
ett "programmerbart” flyg
plan, säger Lars Campner, 
och med sin inbyggda flexibi
litet och utvecklingspotential 
väl lämpat att bibehålla och 
förbättra sin effektivitet och 
sina taktiska fördelar under 
livstiden.

— Liksom för flygplanet 
gäller för undcrhållsutrust- 
ningarna att de måste kunna 
hållas i drift, modifieras och 
vara ändamålsenliga under 
flygplanets hela livslängd.

Underhållet av JAS 39 
kommer att ske på de nivåer 
som är etablerade inom flyg
vapnet, det vill säga på A-, B- 
och C-nivå. Fördelningen av 
underhållsarbetet mellan des
sa nivåer är dock specifik för 
flygplan  typen.

Underhållsnivåer
Att avgöra på vilken under- 
hållsnivå olika enheter skall 
repareras är en ekonomisk 
optimering med många, 
ibland svårberäknade, varia
bler inblandade, säger Lars 
Campner.

Ju kortare tiden från fel
upptäckt till reparerad enhet 
är desto färre utbytesenheter 
anskaffas. För kontroll av 
funktionen hos flygplanets 
olika delsystem på marken 
och i luften har JAS 39 ett 
omfattande inbyggt system 
för test och funktionsöver- 
vakning.

De huvudsakliga delarna i 
detta system är de tre följan

de; SK som före start testar 
igenom flygplanets delsys
tem, med hjälp av apparater
nas inbyggda testfunktioner 
och program, FÖ som över
vakar systemen i luften och 
till sist RUF som registrerar 
intressanta parametrar när 
flygplanet är i drift, på mar
ken och i luften.

Inbyggda testare
De inbyggda testarna identi
fierar felaktig enhet. Repa
ration av flygplanet sker nor
malt genom byte av den fel
aktiga enheten på flottilj.

Autotestare har använts i 
svenska flygvapnets underhåll 
sedan introduktionen av 
AJ37, berättar Lars Camp
ner, och fortsätter:

— Fördelarna med auto- 
test är bland annat dessa fak
torer, repeterbarhet, doku
mentering av kunskap och 
skicklighet, snabbhet i analys 
och fellokalisering och av
slutningsvis kvalificering av 
åtgärdade enheter.

— För JAS 39 kommer C- 
nivån att i initialskedet ha 
ungefär tio autotestare. Vid 
ett senare skede, med fler 
flygplan och större flygtidsut-

FFV Test Systems testseminarium lockade många åhörare, både från Sverige och från andra länder.



ktats
tag måste vissa autotestare 
troligen dubbleras.

— För att skapa ett flexi- 
blet och kostnadseffektivt au- 
totestkoncept, som kan opti- 
mcras för varje användares 
bcfiov, beslöt man vid pro
jektets början att varje ATE 
och PPU (programproduk
tionsutrustning) skall använ
da en gemensam baskonfigu
ration. Denna består av da
tor, kringutrustning och sys
temprogramvara. Alla JAS 39 
ATE-system, såväl analoga 
som digitala och hybrider har 
detta baskoncept som grund.

Testobjektorienterat 
Lars Campnet berättar vidare 
att projektet genom att an
vända ett testobjektorienterat 
språk som möjliggör att test- 
progmrammen skrivs obero
ende av testarens hårdvara, 
blir det möjligt att ändra och 
modernisera hårdvaran utan 
att testprogrammen behöver 

. skrivas om.
I valet mellan att låta pro

grammeringsexperter skriva 
testprogrammen från objekt- 

: specialisternas specifikationer 
i eller låta objektspccialisterna, 
i efter viss programutbildning 
: skriva testprogrammen själva, 
Ihar det senare alltid fatt gälla 
iför flygvapnets C-nivå. Detta 
iställer krav på ett lättläst, lätt- 

’ janvänt objektorienterat pro- 
jgrammeringsspråk där man 
iinte behöver detaljerade kun- 
iskaper om själva autotestaren 
iför att skriva testprogram.

'Underhållstest
IProduktionstcst skiljer sig 
ifrån underhållstest i flera av
seenden. Produktionstester 
Utan köras mot olackerade 
Ikort, innan processorerna 
rmonterats etc. I undcrhålls- 
trester har man oftast inte 
samma möjligheter att kom- 
rma åt olika delar i objektet. A 
mndra sidan vet man vid un- 
dcrhållstest att objektet en 
gång har fungerat, det vill sä
ga att alla komponenter finns

A v uppenbara skäl är det inte underhällsvänligheten som är det primära när ett nytt stridsflygplan konstrueras, säger Lars Campner. 
När det gäller JAS 39 har underhållsaspektema beaktats vid de konstruktioner som utförts hos IG JAS fbretragen, inedan detta inte i 
lika hög grad varit möjligtför de delsystem som levereras av utländska företag.

där och sitter rätt.
Med ett samordnat upp

lägg av produktions- och un
derhållstest kan ändå en stor 
del av produktionstestarna 
användas även vid underhåll 
och därigenom minskas kost
naden för uppbyggnad av 
underhållsrcsurserna, säger 
Lars Campner.

Inom IG JAS har denna 
möjlighet tagits tillvara ge
nom samordning av testre
surserna mellan de tillverkan
de företagen och underhålls- 

sidan. Testprogrammen har 
överförts direkt från produk- 
tionstestarc till underhållstes- 
tare och underhållssidan har 
kunnat lämna stöd och kun
skap om autotest till de pro
ducerande företagen.

En enhet som lämnar un- 
derhållsinstansen skall ha lika 
goda prestanda och lika god 
tillförlitlighet som vid leve
rans från tillverkaren. Detta 
är ett operativt krav, men 
också ett luftvärdighetskrav, 
säger Lars Campner. 

— För att garantera detta 
måste varje testsystem ha in
byggd kontroll av sina egna 
godhetsvärden. Detta åstad
koms genom underhållsplan, 
som bland annat anger när 
och hur testarens olika in
strument och stimulikällor 
skall kalibreras, samt genom 
omfattande självtest.

— Varje testare inom JAS 
39-projektet genomgår en 
noggrann kontroll från FMV 
innan den kvalificeras för an
vändning mot luftvärdiga en

heter. Förutom testaren själv 
granskas dessutom uppkopp
ling, adaptrar och dokumen
tation för varje enskilt testob
jekt. Först när såväl testaren 
själv, som uppkopplingen, 
dokumentationen och pre
standakontrollen av ett speci
fikt objekt, har kvalificerats, 
far detta objekt lufnärdig- 
hetsstatus efter godkänd pre
standakontroll.

Lennart Bladh
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FFV Aerotech ingår 
i Celsiuskoncernen

Celsius Industrier 
förvärvar NobelTech
Celsius Industrier 
och Nobel Indust
rier har träffat över
enskommelse som in
nebär att Celsius In
dustrier förvärvar No
belTech Systems 
och NobelTech 
EIectronics som 
idag utgör affärsområ
det Försvarselektronik 
inom Nobel Indust
rier. De två företagen 
har cirka 2200 anställ
da och omsatte 1992 
cirka två miljarder 
kronor.

överlåtelsen sker per 1993- 
01-01 och med tillträde sam
ma dag. Köpeskillingen upp
går till 750 miljoner kronor, 
varav 325 miljoner ska utgö
ras av aktier i Celsius In
dustrier. Därmed inleds 
också den sedan tidigare pla
nerade ägarbreddningen i 
den hittills helt statligt ägda 
CELSius-koncernen.

Samtidigt har Nobel In
dustrier till Securum över
låtit den fastighet i Järfälla 
utanför Stockholm där hu
vuddelen av NobelTechs 
verksamhet bedrivs. Celsius 
Industrier har rätt att för
värva fastigheten efter fem år.

Strukturering
Affären innebär en fortsan 
strukturering av den svenska 
försvarsindustrin, där 
CELSius-koncernen redan 
spelar en ledande roll. I och 
med förvärvet av Nobel- 
TECH-företagen kontrollerar 

Celsius halva den svenska 
försvarsindustrin.

Stärkt position
— Genom förvärvet av 
NoBELTECH-företagen stär
ker vi ytterligare vår position 
som en av Europas ledande 
företagsgrupper inom för
svarsindustrin, vilket är av 
stor betydelse inte minst på 
exportmarknaden, säger Olle 
Lund, koncernchef och sty
relseordförande i Celsius 
Industrier.

— Med sin inriktning på 
högteknologiska produkter 
och systemlösningar passar 
NobelTech mycket väl in i 
Celsiuskoncernen.. Vi är 
övertygande om att det finns 
en betydande potential i att 
fördjupa det samarbete som 
redan bedrivs mellan flera av 
våra företag och Nobel
Tech. Härigenom räknar vi 
med att den här affären avse
vän ska stärka vår konkur

renskraft, avslutar Olle Lund.
Verksamheten inom 

NobelTechs kommer att 
samlas under det nya namnet 
CelsiusTech som blir ett 
dotterbolag till Celsius

VD för CelsiusTech är Per 
Ove Morberg

Industries CelsiusTech 
blir moderbolag för Celsius
Tech Electronics och 
CELSiusTech Systems, de 
två företag i vilken den ope
rativa verksamheten bedrivs.

Celsius Industrier har 
nyligen även beslutat att kraf
tigt minska koncernens ägan
de inom installationssektorn 
och fastighetssektorn. De bå
da installationsföretagen 
Calor WS och Calor 
Vanadis har avyttrats till en 
nyctablcrat företag i vilket 
Celsius Industrier tills vi
dare äger 25 procent av akti-

Uttalad strategi
Celsius Industrier har 
också avyttrat en majoritets- 
post i fastighetsbolaget 
Eriksbergs Förvaltnings 
AB till det statliga holding- 
bolaget Fortia. Celsius 
Industrier kommer långsik
tigt att kvarstå som minori

tetsägare i EFAB.
— Bakgrunden till alla tre 

affärerna är densamma. Vi 
fullföljer nu den sedan tidiga
re uttalade strategin mot en 
ökad koncentration av verk
samheten till kärnaffären, 
avancerad försvarsteknologi, 
och till civila verksamheter 
inom högteknologiområdet, 
säger Akc Plyhm, VD i 
Celsius Industrier.

Möjligheter
— För NobelTech är det 
naturligtvis positivt att få 
ägarfrågan löst, säger Per- 
Ove Morberg, VD i 
NobelTech. Vi kommer in i 
en koncern med stor för- 
svarsindustriell kompetens. 
En stor del av vår marknad 
finns idag utomlands och ge
nom att ingå i CELSius-grup- 
pen förstärks våra möjlighe
ter att vidareutveckla vårt in
ternationella samarbete.


